
 

 
 
 
 
 
Svar från SD till föreningen Nej till vindkraft på Ripfjället 
 
 
 
Då denna fråga för oss egentligen är större än vindkraft just på Ripfjället så väljer vi att hellre 
ge ett samlat svar på föreningens frågor.  
 
Vi i Sverigedemokraterna Malung-Sälens kommun ser idag inte vindkraften som en 
fungerande lösning, det lilla positiva det kan medföra överväger idag inte på långa vägar de 
negativa aspekter det för med sig. Att tex Sverige idag bygger en massa vindkraft samtidigt 
som vi försummar energislag som redan fungerar kommer i sin tur snarare globalt att leda 
till högre utsläpp utav CO2, helt tvärtemot vad man anger som anledning till att uppföra 
dem.  
 
Därför har vi som parti lokalt hittills varit negativ till vindkraftsetableringar inom kommunen, 
så även denna gång.  
 
Nu har vi haft en lokal folkomröstning och internt så var vi överens redan innan valet om att 
blev det ett rimligt högt valdeltagande så skulle vi ändå trots vår egen hållning välja att rätta 
oss efter resultatet även om det gick emot vårt eget ställningstagande. Nu blev 
valdeltagandet för att vara en lokal folkomröstning otroligt högt, speciellt med tanke på att 
det skedde mitt under en pandemi där människor riskerade både liv och hälsa för att gå och 
rösta. Omröstningen hade ett valdeltagande som så när på någon ynka procent ligger i 
samma nivå som ett genomsnittligt presidentval i USA. Där talas det om diktatur om man 
inte accepterar eller respekterar valresultatet. Nu är det inte helt samma sak dock så kan 
man ju fundera över moralen i det hela.  
 
Större delen utav projekt Ripfjället sker på kommunens mark, befolkningen är kommunen 
och har då befolkningen sagt sitt i frågan så bör därför även ledningen för kommunen följa 
detta råd.  
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